

## **STUREFISKARNA**

Stationsgatan 3 A Kv  
732 31 Arboga

### **Styrelsemöte 2022-04-26**

#### **Närvarande:**

Styrelsen Joakim Glimsholt, Jan Olov Löow, Mikael Alvarsson Göran Glimsholt,  
Torbjörn Jansson, Jimmy Andersson, Peter Näslund

#### **Övriga medlemmar**

#### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande förklarade mötet öppnat och inledes med en tyst minut för Lars-Göran Flink mötets sekreterare Joakim skrev protokollet och kassören justerar protokollet tillsammans med honom.

#### **§2 Förslag till dagordning**

Förslag till dagordning delades ut och godkändes.

#### **§3 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes efter föregående möte.

#### **§4 Skrivelse**

Distriktet Protokoll möte 8/2-22 och 7/3-22 samt årsmöte 15/3-22.  
Resultatlistor sattes upp för beskådan.

#### **§5 Rapporter**

Styrelsen med flera klubbmedlemmar har beslutat att ställa in årets upplaga av Norsylingen på grund av den tråkiga olyckan med Norsbåten som varit.  
Castingförbundet har hört av sig och bjudit in till möten mm. Men eftersom vi ej har några intresserade av denna verksamhet så har styrelsen legat lågt.

#### **§6 Sundsjön**

Arbetsdag har genomförts den 24/4 med vedhuggning då det behövdes fyllas på.

En fiskare rapporterade om ett märkligt fenomen Tisdagen den 19/4 som man trodde var ett oljeutsläpp. Det visade sig vara Järnbakterier som gav upphov till fenomenet. Detta bekräftades dagen efter av representanter från Västra Mälardalens kommunalförbund. Fenomenet är helt ofarligt för vattnet.

Västra Mälardalens Myndighetsförbund vill ha in en ansökan gällande dispens för strandskydd vilket styrelsen fixar och skickar in.

Fortfarande mycket Bäver i sjön Arboga Jaktklubb är kontaktad.

Ansökan skall skickas in till Sportfiskarna gällande bidrag för byggnationer för tillgänglighet runt sjöar för allmänheten. Denna fråga samordnas med Tjurlången.

Då ändå en representant från Västra Mälardalens Myndighetsförbund var nere vid sjön så diskuterades det om vi skall kalka sjön mer. Det svar vi fick var att med de värdena sjön har så skall vi inte kalka mer i nuläget. Skall vi göra något i framtiden så skall vi rikta in kalkning i sur marker vid sjöns inlopp.

Vid mötet så är det 11 vuxna och 13 barn anmälda till familjedagen de 21/5 vid sjön. Vi får hjälpas åt med tömningen av soporna som tidigare Lars-Göran skötte.

## § 7 Tjurlången

Båtiläggnin gick av stapeln Söndagen den 24/4.  
Ett antal båtar (tyvärr lite för få) kom i sjön.  
Tömnings schemat är uppsatt därute vid sjön.  
Gubbarna kör på som vanligt.  
Norsbåten som läckte är under tätning.  
Norsbåten som kantrade är uppe vid sjön.

## §8 Arboga ån

23-24/4 var modernmetarna i ån de tyckte det var trevligt fast fiket var ojämnt.  
Kommunens "Hamnkaptan" är tillsagd om "skräpbåtar runt ån.  
Han meddelade att man skall ta tag i frågan.  
Rätt mycket vatten i ån vilket beror på snösmältning i åns upptagningsområde.  
Kommun har röjt träd mm. och gjort fint runt ån.

## §9 Klubblokalen

WC rulls hållaren har ramlat ner. Behöver åtgärdas.

## §10 Ekonomi

Ekonomin ser god ut.  
Vi har fortfarande inte fått 2000 för skötsel av hundbadet.  
Göran kontaktar kommun och kollar varför.  
Mötet funderar på att införskaffa ett litet partytält modell bättre än det vi har haft tidigare. Punkten står kvar som en påminnelse när säsongen för tält startar.

## §11 Tävlingsverksamhet

Tävlings kalendern för båtmete och spinnfiske har kommit ut.  
Distriktets kalender är under färdigställande.

## §12 Ungdomsverksamhet

Jocke och Bella mfl. pratar om att dra igång en ungdomssektion till våren.  
Detta skall marknadsföras genom utskick och familjedag.

## §13 IT

Magnus, Micke och Jocke skall sätta sig en helg och titta över hemsidan.  
Magnus uppdaterar hemsidan fortlöpande.

## §14 Studieverksamhet

Fisketillsyningskursen (grundkursen) är i gång.  
Nästa träff Måndagen den 9/5 kommer Polis och Länsstyrelsen att närvara vid kurstillfället och berätta om deras verksamhet gällande tillsyn.  
En fortsättningskurs för redan godkända tillsyningsmän skall genomföras när grundkursen är klar.  
Therese Jäderlund från studiefrämjandet vill komma på besök.  
Göran bjuder in henne till nästa styrelsemöte.

## §15 TV inspelning

Johan Broman från destination fiske vill komma och spela in fiskeprogram 7/8  
Maj i Arboga ån samt våra isättningsvatten.  
Janne som har kontakt med honom håller styrelsen underrättad.

**§16 Begravning**

Begravningen av Lars-Göran Flink kommer att hållas 3/5.

Den kommer att hållas öppen i kyrkan och sedan skils man åt efteråt.

Styrelsen beslutade att inhandla en bukett från klubben samt skicka ett bidrag till hjärt och lungfonden.

**§17 Friskvårdsbidrag**

Klubben måste anmäla sig till något som heter Epassi för att de

kommunalanställda skall kunna använda sig av friskvårdsbidrag för klubbens verksamhet. Joakim tar tag i detta och ser till göra en anmälan.

**§18 Övriga frågor**

Inbjudan till sportfiskarnas förbundskongress i tidningen Svenkt fiske den 7/5 i Stockholm.

Styrelsens deltagare kollar i sina kalendrar om det har möjlighet att åka.

**§19 Nästa möte**

Nästa möte blir styrelsemötet 30/5

**§20 Avslutning**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat

.....  
Ordförande  
Joakim Glimsholt

.....  
Mötets deltagare  
Mikael Alvarsson